

105g书纸 骑马钉 20P

rock space

User Manual

B2 Wireless Active Noise Cancelling Earphones
B2降噪蓝牙耳机

Product Details

① MFB (Multi-function Button)
Power on/off: Press & hold MFB for 4 seconds
Play/Pause: Press "MFB" once to play or pause music playback
Answer Calls: Press "MFB" once to answer the incoming call
Reject Calls: Press "MFB" twice to reject the incoming call.
② ANC: Toggle the ANC button to turn on/off ANC function.
③ Volume: Press "+" to increase volume/ Press and hold "+" for 2 seconds to skip to next track
④ Volume: Press "-" to decrease volume/ Press and hold "-" for 2 seconds to skip to previous track

Specifications

| | |
|---------------------------|-------------------------------|
| Model No. | RAU0634 |
| Bluetooth Version | Bluetooth V5.0 |
| Pairing Name | rock space Fancy B2 ANC |
| Working Distance | Appr. 10m |
| Speaker | φ12mm |
| Frequency Response | 20Hz-20kHz |
| Noise Reduction Bandwidth | 100Hz-2kHz |
| Noise Reduction Depth | -25dB |
| MIC Directivity | Omnidirectional |
| Play Time | Appr. 8hrs(ANC ON Appr. 5hrs) |
| Charging Time | Appr. 2Hrs |
| Battery | 180mAh/0.66Wh |
| Material | Al-alloy+ABS+Silica gel |
| Weight | Appr. 40g |

Pairing the Headphones with Your Device

LED indicator status:
1. Red LED flashes once every 10 seconds: connected to Bluetooth device.
2. Red and blue LEDs flash alternately: in pairing mode.
3. Red LED keeps light on: in charging mode, the blue LED keeps light on when the headphones are fully charged.

Notice
It has better performance in call quality and stereo without obstacles between headphones and your devices.
Reconnect to paired device:
1. Turn on bluetooth on your devices
2. Press MFB for 2 seconds to turn on, the blue LED indicator flashes.
3. It will automatically reconnect to the last connected device.

Product Features

Enjoy Music
The Bluetooth headphone supports stereo A2DP, it will automatically switch to general call mode when there is incoming call, and switch back to music mode when call ends. The conversion time varies with smartphone model.
Note:
Some smartphones and installed music player cannot automatically switch music and call function, please contact phone manufacturer for inquiry.
Music Playback Control:
1. Press "MFB" once to play or pause music playback.
2. Press and hold "+" for 2 seconds to skip to next track.
3. Press and hold "-" for 2 seconds to skip to previous track.
Note:
The actual operation may vary with phone model.
Noise Cancellation on/off
Toggle the ANC button
Answer Calls: Press "MFB" once to answer the incoming call.
Reject Calls: Press "MFB" twice to reject the incoming call.
End Calls: During a call, Press "MFB" once to end it.
Adjust Volume: During a call or music playing, press "+" to increase volume, press "-" to decrease volume.

Battery Status Indicator:
If your iPhone is running iOS 3 or above, battery status of the headphones will be displayed on its top status bar when bluetooth connected.
Power Off
Press and hold MFB for 4 seconds, the red LED lits on for 1 second and then the headphone is turned off.

Warning

- Do not put the product in damp, dusty, oil smoke or steam environment, or expose to sunlight. Do not leave the product in vehicle for a long time, it may cause malfunction.
- For the radio status and using place, the product may not work on mobile phones.
- Please adjust to proper volume, high volume may affect your hearing. For safety, please do not use the product while driving or bicycling.
- Do not use the product in the places where may become dangerous or sound cannot be heard, such as railway intersections, train stations, pedestrian crossings, and construction sites, etc.
- Do not place heavy objects on the product, it may cause deformation during long term storage.
- The accumulated static electricity in body may cause slightly tingle to ears, wearing clothes made of natural materials can minimize the effect.
- Do not excessively strike the product.
- Please use soft dry cloth to clean the product.
- Do not put the product into water. Headphones are not waterproof. Please observe the following precautions.
- Beware of falling into sinks or other containers filled with water.
- Do not use headphones in wet places or in bad weather, such as rain and snow.
- Do not humidify the product. Tuck the headphones with wet hands, or put the headphones in the damp clothes, which may cause malfunction.

- If feel uncomfortable when use the product, please stop using it immediately. If the problem persists, please contact the local dealer.
- If you have any questions about this product do not include in the manual, please contact us via : techsupport@rockspace.cc

Product Features

LED indicator status:
1. Red LED flashes once every 10 seconds: connected to Bluetooth device.
2. Red and blue LEDs flash alternately: in pairing mode.
3. Red LED keeps light on: in charging mode, the blue LED keeps light on when the headphones are fully charged.

Notice
It has better performance in call quality and stereo without obstacles between headphones and your devices.
Reconnect to paired device:
1. Turn on bluetooth on your devices
2. Press MFB for 2 seconds to turn on, the blue LED indicator flashes.
3. It will automatically reconnect to the last connected device.

Pairing the Headphones with Your Device

LED indicator status:
1. Red LED flashes once every 10 seconds: connected to Bluetooth device.
2. Red and blue LEDs flash alternately: in pairing mode.
3. Red LED keeps light on: in charging mode, the blue LED keeps light on when the headphones are fully charged.

Notice
It has better performance in call quality and stereo without obstacles between headphones and your devices.
Reconnect to paired device:
1. Turn on bluetooth on your devices
2. Press MFB for 2 seconds to turn on, the blue LED indicator flashes.
3. It will automatically reconnect to the last connected device.

Product Features

Enjoy Music
The Bluetooth headphone supports stereo A2DP, it will automatically switch to general call mode when there is incoming call, and switch back to music mode when call ends. The conversion time varies with smartphone model.
Note:
Some smartphones and installed music player cannot automatically switch music and call function, please contact phone manufacturer for inquiry.
Music Playback Control:
1. Press "MFB" once to play or pause music playback.
2. Press and hold "+" for 2 seconds to skip to next track.
3. Press and hold "-" for 2 seconds to skip to previous track.
Note:
The actual operation may vary with phone model.
Noise Cancellation on/off
Toggle the ANC button
Answer Calls: Press "MFB" once to answer the incoming call.
Reject Calls: Press "MFB" twice to reject the incoming call.
End Calls: During a call, Press "MFB" once to end it.
Adjust Volume: During a call or music playing, press "+" to increase volume, press "-" to decrease volume.

Battery Status Indicator:
If your iPhone is running iOS 3 or above, battery status of the headphones will be displayed on its top status bar when bluetooth connected.
Power Off
Press and hold MFB for 4 seconds, the red LED lits on for 1 second and then the headphone is turned off.

Warning

- Do not put the product in damp, dusty, oil smoke or steam environment, or expose to sunlight. Do not leave the product in vehicle for a long time, it may cause malfunction.
- For the radio status and using place, the product may not work on mobile phones.
- Please adjust to proper volume, high volume may affect your hearing. For safety, please do not use the product while driving or bicycling.
- Do not use the product in the places where may become dangerous or sound cannot be heard, such as railway intersections, train stations, pedestrian crossings, and construction sites, etc.
- Do not place heavy objects on the product, it may cause deformation during long term storage.
- The accumulated static electricity in body may cause slightly tingle to ears, wearing clothes made of natural materials can minimize the effect.
- Do not excessively strike the product.
- Please use soft dry cloth to clean the product.
- Do not put the product into water. Headphones are not waterproof. Please observe the following precautions.
- Beware of falling into sinks or other containers filled with water.
- Do not use headphones in wet places or in bad weather, such as rain and snow.
- Do not humidify the product. Tuck the headphones with wet hands, or put the headphones in the damp clothes, which may cause malfunction.

- If feel uncomfortable when use the product, please stop using it immediately. If the problem persists, please contact the local dealer.
- If you have any questions about this product do not include in the manual, please contact us via : techsupport@rockspace.cc

Product Features

Enjoy Music
The Bluetooth headphone supports stereo A2DP, it will automatically switch to general call mode when there is incoming call, and switch back to music mode when call ends. The conversion time varies with smartphone model.
Note:
Some smartphones and installed music player cannot automatically switch music and call function, please contact phone manufacturer for inquiry.
Music Playback Control:
1. Press "MFB" once to play or pause music playback.
2. Press and hold "+" for 2 seconds to skip to next track.
3. Press and hold "-" for 2 seconds to skip to previous track.
Note:
The actual operation may vary with phone model.
Noise Cancellation on/off
Toggle the ANC button
Answer Calls: Press "MFB" once to answer the incoming call.
Reject Calls: Press "MFB" twice to reject the incoming call.
End Calls: During a call, Press "MFB" once to end it.
Adjust Volume: During a call or music playing, press "+" to increase volume, press "-" to decrease volume.

Battery Status Indicator:
If your iPhone is running iOS 3 or above, battery status of the headphones will be displayed on its top status bar when bluetooth connected.
Power Off
Press and hold MFB for 4 seconds, the red LED lits on for 1 second and then the headphone is turned off.

Warning

- Do not put the product in damp, dusty, oil smoke or steam environment, or expose to sunlight. Do not leave the product in vehicle for a long time, it may cause malfunction.
- For the radio status and using place, the product may not work on mobile phones.
- Please adjust to proper volume, high volume may affect your hearing. For safety, please do not use the product while driving or bicycling.
- Do not use the product in the places where may become dangerous or sound cannot be heard, such as railway intersections, train stations, pedestrian crossings, and construction sites, etc.
- Do not place heavy objects on the product, it may cause deformation during long term storage.
- The accumulated static electricity in body may cause slightly tingle to ears, wearing clothes made of natural materials can minimize the effect.
- Do not excessively strike the product.
- Please use soft dry cloth to clean the product.
- Do not put the product into water. Headphones are not waterproof. Please observe the following precautions.
- Beware of falling into sinks or other containers filled with water.
- Do not use headphones in wet places or in bad weather, such as rain and snow.
- Do not humidify the product. Tuck the headphones with wet hands, or put the headphones in the damp clothes, which may cause malfunction.

- If feel uncomfortable when use the product, please stop using it immediately. If the problem persists, please contact the local dealer.
- If you have any questions about this product do not include in the manual, please contact us via : techsupport@rockspace.cc

rock space

FCC STATEMENT :

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
Reorient or relocate the receiving antenna.
Increase the separation between the equipment and receiver.
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

产品图示

1.耳机1副
2.充电线1条
3.说明书1份

产品参数

| | |
|--------|-------------------------|
| 产品类型 | RAU0634 |
| 蓝牙版本 | Bluetooth V5.0 |
| 蓝牙配对名 | rock space Fancy B2 ANC |
| 无线传输距离 | 约10米 |
| 驱动单元 | φ12毫米 |
| 频响范围 | 20Hz-20kHz |
| 降噪带宽 | 100Hz-2kHz |
| 降噪深度 | -25dB |
| MIC指向性 | 全指向性 |
| 播放时间 | 约8小时(ANC开约5小时) |
| 充电时间 | 约2小时 |
| 电池容量 | 180mAh/0.66Wh |
| 材质 | 铝合金、ABS、硅胶 |
| 耳机重量 | 约40克 |

产品功能
首次使用本产品时，先将耳机与手机进行配对。配对成功后，耳机和手机之间将建立加密连接。耳机与手机配对方法如下：
① 确认耳机电量充足，并开启耳机状态。
② 长按多功能键4秒开机，红灯LED指示灯交替闪烁并进入配对模式。
③ 打开手机蓝牙功能，搜索蓝牙设备并找到“rock space Fancy B2 ANC”，选择并点击连接。
蓝牙耳机电量提示：当您的耳机与产品配对并连接后，即会自动在状态栏上显示蓝牙耳机电量。当耳机电量低时，会发出提示音。
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

重要提示：
配对成功并与手机连接后，会发出提示音，每隔10秒红灯闪烁1次。如果未成功，指示灯仍会交替闪烁，请重新以上步骤配对。

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键

产品功能

接听电话
接听电话：接听电话时，短按多功能键1次，即可接听来电。
接听电话：接听电话时，短按多功能键2秒，接听来电。
挂断电话：接听电话时，短按多功能键3次，即可结束通话。
通话中短按(多功能)键1次，即可结束通话。
音乐：+：短按：音量增大，长按：下一曲
-：短按：音量减小，长按：上一曲
播放/暂停：+：短按：播放/暂停
来电：+：短按：音量减小，长按：上一曲
接听/挂断：短按：接听/挂断
接听：短按2秒
降噪/开关：拨动ANC键